
OR.0012.3.23.2022 
 P R O T O K Ó Ł  Nr 45/22 

 
z posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 2 grudnia 2022 r. 
 pod przewodnictwem Radosława Budy 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący  
2. Gęsiak Andrzej         
3. Grajnert Tomasz      
4. Poznerowicz Krzysztof          
5. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Anna Podgórniak   – Skarbnik Miasta 
2. Janik Michał    – Naczelnik Wydziału NPP 

 
 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2023. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji Prawa i Porządku Publicznego na 2023 rok (proszę o przygotowanie 

ewentualnych propozycji). 

5. Propozycje do Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na rok 2023 

(proszę o przygotowanie ewentualnych propozycji). 

6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
P u n k t  1 

 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 
obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 5. 
Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia. Zał. 2 
 
Uwag nie stwierdzono. Porządek został przyjęty bez zmian. 

 
P u n k t  2 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2023 zał. 3 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał czy są jakieś pytania? 

 

Radna Maria Zarębska złożyła wniosek o uwzględnienie w budżecie Gminy Wieluń na 2023 rok zadań 

wpisanych we wniosku Klubu Radnych Przyjazna Gmina z dnia 23 września 2022 r. 



 

Radny Tomasz Grajnert złożył wniosek o uwzględnienie w budżecie Gminy Wieluń na 2023 r. 

oraz w WPF na lata 2023-2036 zadania pod nazwą: Projekt i przebudowa ul. Granicznej w Wieluniu 

od ul. 3 Maja do ul. J. Żubr – okres realizacji 2023-2025 

 

Radny Andrzej Gęsiak czy przebudowa ulicy Granicznej będzie dotyczyć prawej i lewej strony? 

 

Radny Tomasz Grajnert dotyczy to całego odcinka osiedla za szpitalem. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie wniosku Radnego Tomasza Grajnerta, kto jest za, 

kto przeciw, kto wstrzymuje się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 Radnych. Członkowie komisji (przy 5 głosach „za”) przyjęli wniosek 
Radnego Tomasza Grajnerta. 
Wniosek 35/45/22 stanowi zał. 4 
 

Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie wniosku Radnej Marii Zarębskiej, kto jest za, kto 

przeciw, kto wstrzymuje się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 Radnych. Członkowie komisji (przy 5 głosach „za”) przyjęli wniosek 
Radnej Marii Zarębskiej. 
Wniosek 34/45/22 stanowi zał. 5 
 
Radna Maria Zarębska zaproponowała zabezpieczenie środków na konserwację zabytków w związku z  
planowanym zakupem kościoła ewangelickiego. 
 
Radny Tomasz Grajnert dodał, podstawowym warunkiem uzyskania dotacji jest to żeby obiekt był 
własnością. 
 
Naczelnik NPP Michał Janik został ogłoszony nabór rządowy dot. odbudowy zabytków i do 31 stycznia 
jest możliwość złożenia wniosków na pozyskanie około 3,5 mln zł. W uzgodnieniu z dyrektorem 
ustaliliśmy, że będziemy chcieli skorzystać z tych środków.  
 
Radny Krzysztof Poznerowicz na poprzedniej komisji była informacja, że jest przeznaczone 150 tys. zł 
na zabytki czy jest związane z tym co mówi Naczelnik? 
 
Skarbnik Miasta Anna Podgórniak nie, jest to inne zadanie. Dotyczyło to franciszkanów i kościoła 
w Gaszynie. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie kto jest za pozytywna opinia dotyczącą projektu 
uchwały w sprawie budżetu Gminy Wieluń na rok 2023, kto przeciw, kto wstrzymuje się od głosu? 
 
W głosowaniu udział wzięło 5 Radnych. Członkowie komisji (przy 2 głosach „za”, 3 głosach „przeciw”) 
wydała negatywną opinię. 
Opinia nr 145/45/22 stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
 
 



P u n k t  3 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036. zał. 7 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał czy ma pytania? Nikt się nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie kto jest za pozytywna opinia dotyczącą projektu 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036, kto przeciw, kto wstrzymuje 
się od głosu? 
 
W głosowaniu udział wzięło 5 Radnych. Członkowie komisji (przy 2 głosach „za”, 3 głosach „przeciw”) 
wydała negatywną opinię. 
Opinia nr 146/45/22 stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 
 

P u n k t  4 
 

Przyjęcie planu pracy Komisji Prawa i Porządku Publicznego na 2023 rok (proszę o przygotowanie 

ewentualnych propozycji). 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał czy ma ktoś propozycje? 

 

Radny Tomasz Grajnert uważam, że propozycje które są w planie pracy są optymalne. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem proponowanego planu 

pracy Komisji Prawa i Porządku Publicznego na 2023 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 Radnych. Członkowie komisji (przy 5 głosach „za”) przyjęli plan pracy. 
 
Komisja przyjęła Plan Pracy Komisji prawa i Porządku Publicznego. 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 

P u n k t  5 
 

Propozycje do Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na rok 2023 (proszę o przygotowanie 

ewentualnych propozycji). 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał czy ma ktoś propozycje? Nikt się nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem proponowanego planu 

pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na rok 2023. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 Radnych. Członkowie komisji (przy 5 głosach „za”) przyjęli plan pracy. 
 
Komisja przyjęła Plan Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu. 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 

 

 



P u n k t  6 
 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Radosław Buda zapytał czy zostało wysłane pismo do ITD. W związku z złożonym 

wnioskiem przez Komisje Prawa i Porządku Publicznego? Na jakim etapie są kontrole busów? 

 

Naczelnik NPP Michał Janik nie mam informacji w tej sprawie, jest to przekazane do Naczelnika 

Bartosza Skupnia. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

P u n k t  7 
 

Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                     Przewodniczący komisji 
 

Anna Wróbel                        Radosław Buda 
 

 

 

 


